
Küldöttgyűlés
ELTE Pedagógiai és Pszichológiai Kar Hallgatói Önkormányzat

Emlékeztető

2023. február 20. (18:00 - 18:23)

Helyszín: Microsoft Teams

Jelenlévők a Küldöttgyűlés részéről:

1. Bognár Barna Gábor

2. Czegle Péter

3. F. Tóth Balázs

4. Faragó Teó Pál

5. Fodor Júlia Boglárka

6. Honyák Dóra

7. Horváth Stella Gréta

8. Saás Dorka

9. Sárközy Gergely Péter

10. Sferra Evelin Gerda

11. Storcz Vivien Zsuzsanna

12. Szóráth Blanka

13. Tóth Endre

14. Tóth Huba Benedek

15. Túri Dorottya

16. Wawra Máté

Jelenlévők az Elnökség részéről:
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1. Tóth Cintia Elnök

2. Ehrenberger Blanka Alelnök

3. Andrónyi Réka Szombathelyi ügyekért felelős alelnök

4. Horváth Szonja Gazdasági Bizottság elnöke

5. Fejes Zsófia Diákjóléti Bizottság elnöke

6. Szupkay Benedek Kommunikációs Bizottság elnöke

7. Bölcskei Dalma Külügyi Bizottság elnöke

8. Szépréti-Nagy Dóra Tanulmányi Bizottság elnöke

9. Tóth Dorottya Panna Rendezvényszervező Bizottság elnöke

10. Gál Anna Perspektíva főszerkesztő

Jelenlévők az Ellenőrző Bizottság részéről:

Téglási Berta Elnök

Demetrovics Hanna Ellenőrző Bizottsági tag

Tóth Cintia 18:05-kor megnyitja az ülést és köszönti a Küldöttgyűlés tagjait. Az Ellenőrző
Bizottság elvégzi a mandátum ellenőrzést és megállapítja, hogy a Küldöttgyűlés 16
mandátummal határozatképes. Téglási Berta elmondja, hogy a meghívó és a szükséges
előterjesztések időben kiküldésre kerültek. Tóth Cintia felkéri Téglási Bertát a jegyzőkönyv
vezetésére, melyet a Küldöttgyűlés szimpátiaszavazással egyhangúlag elfogad.

Az előzetesen kiküldött napirendi pontok:

1. Az Elnökség beszámolója

2. PPK HÖK tisztségviselőinek közéleti ösztöndíja
3. Egyebek

A napirendi pontokat a Küldöttgyűlés 16 igen, 0 nem és 0 tartózkodó szavazattal egyhangúlag
elfogadja.
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1. Az Elnökség beszámolója

Tóth Cintia köszönti a Küldöttgyűlés jelenlévő tagjait és bejelenti, hogy szeretné
kiegészíteni a beszámolóját. Azt adja hozzá, hogy mostanában folynak a Gólyatábor
szervezésével kapcsolatos megbeszélések, mind a PPK és mind az EHÖK embereivel.
Egyelőre semmi információt nem tud biztosra mondani róla. A Gólyahét eseményére azonban
sikeresen felkérésre került a 2 főszervező, Horváth Dorottya Anna és Harangozó Pálma
személyében, akik el is fogadták a pozíciót. Tóth Cintia arra kéri a Küldöttgyűlés tagjait, hogy
fogadják el a beszámolóját. A Küldöttgyűlés egyhangúlag elfogadja.

Ehrenberger Blanka is köszönti a Küldöttgyűlés jelenlévő tagjait. Bejelenti, hogy nem
szeretné kiegészíteni a beszámolóját és arra kéri a Küldöttgyűlést, hogy fogadják el a
beszámolóját. A Küldöttgyűlés egyhangúlag elfogadja Ehrenberger Blanka beszámolóját.

Andrónyi Réka is köszönti a Küldöttgyűlés jelenlévő tagjait. Ki szeretné egészíteni a
beszámolóját azzal, hogy december 2-án megrendezésre került a szombathelyi kirendeltségen
az ELTE Sportfeszt, amire pozitív visszajelzések érkeztek. Ugyanezen a napon, délelőtt
sikerült megtartaniuk az egyetemi nyílt napot is, körbevezetéses módon bejárták az egyetem
és a kollégium épületeit is. A januári kari nyílt napot pedig közel 300 vendéggel zárták.
Andrónyi Réka arra kéri a Küldöttgyűlés tagjait, hogy fogadják el a beszámolóját. A
Küldöttgyűlés egyhangúlag elfogadja.

Fejes Zsófia is köszönti a Küldöttgyűlés jelenlévő tagjait és bejelenti, hogy azzal
szeretné kiegészíteni a beszámolóját, hogy lezárult a rendszeres szociális támogatások
időszaka és mostmár elkezdődhetnek a hiánypótlások. Arra kéri a Küldöttgyűlést, hogy
fogadják el a beszámolóját. A Küldöttgyűlés egyhangúlag elfogadja Fejes Zsófia
beszámolóját.

Horváth Szonja is köszönti a Küldöttgyűlés jelenlévő tagjait. Azzal szeretné
kiegészíteni a beszámolóját, hogy a munkája nagy részét mostanában neki is a Gólyatábor
szervezése teszi ki. Arra kéri a Küldöttgyűlés tagjait, hogy fogadják el a beszámolóját. A
Küldöttgyűlés egyhangúlag elfogadta Horváth Szonja beszámolóját.

Szupkay Benedek is köszönti a Küldöttgyűlés tagjait. Szeretné kiegészíteni a
beszámolóját azzal, hogy elkezdték a március 2-án megrendezésre kerülő “White party”
karibuli promózását. Az esemény a TáTK-val karöltve fog megvalósulni, már a Facebook
oldalon is elérhető. Szupkay Benedek arra kéri a Küldöttgyűlés tagjait, hogy fogadják el a
beszámolóját. A Küldöttgyűlés egyhangúlag elfogadja.

Bölcskei Dalma is köszönti a Küldöttgyűlés tagjait és nem szeretné kiegészíteni a
beszámolóját. Arra kéri a Küldöttgyűlés tagjait, hogy fogadják el a beszámolóját. A
Küldöttgyűlés egyhangúlag elfogadja Bölcskei Dalma beszámolóját.

Tóth Dorottya Panna is köszönti a Küldöttgyűlés tagjait. Azzal szeretné kiegészíteni a
beszámolóját, hogy mostanában nagy erőkkel a Gólyahét és a Gólyatábor szervezésével
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foglalkozik és jelenleg a már említett, közös karibuli megrendezését intézik. Arra kéri a
Küldöttgyűlés tagjait, hogy fogadják el a beszámolóját. A Küldöttgyűlés egyhangúlag
elfogadja Tóth Dorottya Panna beszámolóját.

Szépréti-Nagy Dóra is köszönti a Küldöttgyűlés tagjait. Bejelenti, hogy nem szeretné
kiegészíteni a beszámolóját és kéri a Küldöttgyűlés tagjait, hogy fogadják el azt. A
Küldöttgyűlés egyhangúlag elfogadja Szépréti-Nagy Dóra beszámolóját.

Gál Anna is köszönti a Küldöttgyűlés tagjait, semmivel nem szeretné kiegészíteni a
beszámolóját. Arra kéri a Küldöttgyűlést, hogy fogadják el azt, a Küldöttgyűlés egyhangúlag
elfogadja Gál Anna beszámolóját.

2. PPK HÖK tisztségviselőinek közéleti ösztöndíja

Tóth Cintia a következő napirendi pontot szemlélteti a Küldöttgyűlés tagjaival. Arról
számol be, hogy, ahogy az előterjesztésben is láthatták, március hónaptól szándékukban áll a
Hallgatói Önkormányzat tisztségviselői számára a közéleti ösztöndíjuk 20%-os emelése. Ez
az elnöki tisztséget nem érintené. Az Ellenőrző Bizottság elnökének fizetését a többi
bizottsági elnök ösztöndíjának a szintjére hoznák. Indoklásként azt szeretné megosztani, hogy
legutóbb 2021. októberében történt egy 10 ezer Ft-os fizetésemelés. Az azóta bekövetkezett
infláció, a legutóbbi tanulmányi ösztöndíjak magasabb mértéke és a nemrégiben létrehozott
többfajta, új ösztöndíjlehetőségek miatt szeretnék ezt a változtatást megvalósítani. Tóth Cintia
arra kéri a Küldöttgyűlés tagjait, hogy támogassák az előterjesztésben rögzített módon való
változtatásokat. A Küldöttgyűlés 15 szavazattal, egyhangúlag támogatja.

3. Egyebek

Tóth Cintia azt a kérdést teszi fel a jelenlévőknek, hogy van-e bárkinek mondanivalója
az egyebek napirendi ponthoz. Ha nincsen, akkor azt közli a Küldöttgyűlés tagjaival, hogy a
következő ülést május-június körül tervezik megtartani.

Nem érkezett több bejelentés, így Tóth Cintia az ülést 18:23 perckor lezárja.

Budapest, 2023. február 20.

Tóth Cintia Téglási Berta
elnök elnök

ELTE PPK HÖK Ellenőrző Bizottság
ELTE PPK HÖK
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